

## Pressemitteilung

First Sensor AG  
Peter-Behrens-Str. 15  
12459 Berlin

First Sensor-Aktie ISIN DE0007201907 | WKN 720190

### **Joachim Wimmers, Finanzvorstand der First Sensor AG, verlässt das Unternehmen auf eigenen Wunsch zum 31. März 2015**

- Dr. Martin Schefter (CEO) übernimmt die Aufgaben des Finanzvorstands ab diesem Zeitpunkt kommissarisch

Berlin, 3. März 2015 – Herr Joachim Wimmers ist seit März 2012 Finanzvorstand der First Sensor AG und verantwortet unter anderem die Bereiche Finanzen, Controlling, Einkauf, Human Resources und IT. Er hat maßgeblich zur Integration der verschiedenen, anfangs weitgehend unabhängig agierenden Gesellschaften beigetragen, eine vollständige Neufinanzierung der Gruppe ermöglicht und deutliche Einsparungen für die Gruppe realisiert. Außerdem hat er die erfolgreiche strategische Neuausrichtung der First Sensor AG mitgestaltet.

„Mit seinem Wirken hat Herr Wimmers die Wettbewerbsfähigkeit der Gruppe deutlich verbessert“, so CEO Dr. Martin Schefter. Herr Wimmers scheidet auf eigenem Wunsch aus, um sich neuen Aufgaben außerhalb der First Sensor AG zu widmen.

Bis zur Neubesetzung des Vorstandspostens wird Dr. Martin Schefter (CEO) die Aufgaben kommissarisch übernehmen.

Die Aufsichtsratsmitglieder und Herr Dr. Schefter danken Herrn Wimmers für sein hohes persönliches Engagement und drei Jahre erfolgreicher und loyaler Zusammenarbeit.

First Sensor AG  
Der Vorstand



First Sensor

### **Über First Sensor**

Die First Sensor AG ist ein führender Anbieter von Sensorlösungen in den Bereichen Medical, Industrial, Mobility sowie von Entwicklungs- und Produktionsdienstleistungen (Electronic Engineering & Manufacturing Services). Das Unternehmen entwickelt und fertigt hochqualitative kundenspezifische Sensorlösungen für die Detektion von Licht, Strahlung, Druck, Durchfluss, Füllstand und Beschleunigung. First Sensor deckt die gesamte Wertschöpfungskette vom Bauteil bis zum fertigen Sensor ab. First Sensor wurde vor über 20 Jahren in Berlin gegründet und ist seit 1999 an der Frankfurter Wertpapierbörse notiert [Prime Standard | WKN: 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Weitere Informationen zu First Sensor im Internet unter: [www.first-sensor.com](http://www.first-sensor.com).

Kontakt:

[first-sensor@hce.de](mailto:first-sensor@hce.de)

T +49 30 639923-760 | F +49 30 639923-719



## Press release

First Sensor AG  
Peter-Behrens-Str. 15  
12459 Berlin, Germany

First Sensor's Shares: ISIN DE0007201907 | WKN (German Securities Identification Number) 720190

### **Joachim Wimmers, the CFO of First Sensor AG, will leave the company at his own request as of 31 March 2015**

- The CFO's sphere of ownership will be provisionally managed by Dr. Martin U. Schefter (CEO) as of the same date

Berlin, 3 March 2015 – Joachim Wimmers has served as Chief Financial Office of First Sensor AG since March 2012, being responsible for the areas of finance, management accounting, purchasing, human resources, and IT, among others. He definitively contributed to the integration of the various member companies, which initially operated largely autonomously from one another, organised a complete re-financing of the Group, and realised substantial cost savings for the Group. He was also instrumental in shaping the successful strategic realignment of First Sensor AG.

“The efforts of Joachim Wimmers have clearly enhanced the competitiveness of the Group,” said the company's CEO, Dr. Martin U. Schefter. Joachim Wimmers is leaving First Sensor AG at his own request in order to take on new challenges outside the Group. Until his successor to the board has been appointed, his sphere of ownership will be provisionally managed by Dr. Martin U. Schefter.

The members of the board and the board's chairman, Dr. Schefter, have seized the opportunity to thank Joachim Wimmers for his high sense of personal commitment and his loyal collaboration over three prosperous years.

First Sensor AG  
The Management Board



First Sensor

**About First Sensor**

First Sensor AG is a leading provider of sensor solutions in the segments Medical, Industry, Mobility and Electronic Engineering & Manufacturing Services. First Sensor develops and manufactures high-quality, customer-specific sensor solutions for the detection of light, radiation, pressure, flow, level and acceleration. The company produces in-house and along the value adding-chain from component to system level. First Sensor was founded in Berlin more than 20 years ago and has been listed on the Frankfurt Stock Exchange since 1999 [Prime Standard I WKN (German Securities Code Number): 720190 I ISIN: DE0007201907 I SIS]. Further information on First Sensor can be found on the Internet at: [www.first-sensor.com](http://www.first-sensor.com).

Contact:

[first-sensor@hce.de](mailto:first-sensor@hce.de)

T +49 30 639923-760 | F +49 30 639923-719